
 

SPRAWOZDANIE nr 2 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 3.11.2022 r. godz. 18.45 

  

Agenda: 
1. Terminy spotkań RR w bieżącym roku szkolnym 
2. Składka na RR – zmiana dla 2-giego i 3-ciego dziecka 
3. Dostęp do konta Rady Rodziców Uchwała 
4. Powołanie Komisji Wycieczkowej 
5. Plan wydatków na 2022/23 rok - preliminarz 
6. Strona internetowa RR, obsługa internetowa. 
7. Petycja do Gminy – komisja 

8. Pytania do Dyrekcji 
9. Niemiecki – uwagi do lekcji języka niemieckiego prowadzone przez nową 

nauczycielkę. 
 

Spotkanie otworzył, zebranych przywitał Przewodniczący RR- Rafał Krzyżanowski. 

Listę obecnych osób sprawdziła Sekretarz RR- Magdalena Mierzejewska. Obecnych na 

zebraniu – 27 osób na 40 zgłoszonych (lista obecności do wglądu u Sekretarza) 

1. Przedstawienie terminów spotkań RR na bieżący rok szkolny: 

- 29.11.2022 

- 31.01.2023 

- 28.02.2023 

- 25.04.2023 

- 30.05.2023 

2. Propozycja zmiany wysokości deklarowanej kwoty składki na RR 

Przewodniczący wyszedł z propozycją obniżenia wysokości składki za drugie i kolejne 

dziecko w szkole. Propozycja ta nie spotkała się z aprobatą członków RR. Za zmianą 

głosowało 4 reprezentantów, 22 osoby były przeciw. W głosowaniu brało udział 26 osób.  

3. RR jednogłośnie przyjęła Uchwałę dotyczącą dostępu do konta RR. W głosowaniu brało 

udział 26 osób. 

Osoby uprawnione do wypłat z konta RR: 

- Rafał Krzyżanowski – Przewodniczący RR 

- Marta Rogozińska – Skarbnik RR 

- Magdalena Mierzejewska – Sekretarz RR 

- Aleksandra Kępka – członek RR 

Utrzymano konieczność obecności 2 uprawnionych przedstawicieli RR przy dokonywaniu 

operacji bankowych. 

4. Większością głosów powołano Komisję Wycieczkową w składzie: 

- Jacek Kołcz 

- Jakub Jarzyński 

- Maciej Skonieczny 

W głosowaniu wzięło udział 26 członków RR (jedna osoba opuściła salę przed 

głosowaniem), 2 osoby wstrzymały się od głosu. 



 

5. Plan wydatków na rok szkolny 2022/23 - Preliminarz: 

a. Przyjęcie wydatków za ubiegły rok 

b. Przedstawienie planu wydatków na rok 2022/2023 

• omówiono wszystkie pozycje preliminarza 

• zarezerwowano kwoty w wys. ok. 23.000zł na wyposażenie szkoły 
(ewentualny sprzęt komputerowy, xero?), w tym ok 3.00 na zakup 
pomocy dydaktycznych do małej szkoły doposażenie małej szkoły 

• przywrócono finanse na bale i dyskoteki szkolne – na ten cel 
zarezerwowano 5.000 zł 

 zarezerwowano kwotę 5.000zł na Rodzicielski Fundusz Wycieczkowy. 
Utrzymano zapis, że z RFW można pokryć 50% kosztów wycieczki, 
nie więcej jednak niż 200zł z zastrzeżeniem, że ostateczna decyzja o 
wysokości przyznanej kwoty pozostaje w gestii Pani Dyrektor. 

• zarezerwowano 8.000 z funduszu RR na realizację jednowazowych 
warsztatów skierowanych do poszczególnych grup wiekowych, czyli 
klasy 0– III, IV – VI i VII - VIII. 
Propozycje teatrzyków, warsztatów i spotkań można zgłaszać do 
Przewodniczącego.  

•  zwiększono do 1.500zł kwotę na Mikołajki ze względu na konieczność 
zakupu nowego stroju dla Mikołaja 

• przeznaczono 2.500zł na zmiany w serwisie internetowym – 
unowocześnienie i usprawnienie działania strony internetowej 

c. RR jednogłośnie przyjęła Preliminarz na rok 2022/23. Aktualny plan 

wydatków zostanie umieszczony na stronie internetowej RR. 

6. Powołano Koordynatora strony internetowej oraz Komisję ds. komunikacji. 

Koordynatorem został Jacek Kołcz.  

Komisja ds. komunikacji w składzie: 

- Aleksandra Kępka 

- Katarzyna Bilbin 

zajmie się przygotowywaniem aktualnych informacji na stronę internetowa RR. 

7. Jednogłośnie powołano Komisję do kontaktów z Gminą. 

W skład Komisji wchodzą: 

- Rafał Krzyżanowski – Przewodniczący RR 

- Jacek Kołcz – z-ca Przewodniczącego 

- Aleksandra Kępka  

- Jerzy Prorok  

- Magdalena Mierzejewska – Sekretarz RR 

Wsparcie ekspercko-merytoryczne zaoferowała Joanna Trybus 

Członkowie Komisji spotkają się 8.11 o godz. 18.00 w celu podliczenia podpisów pod 

Petycją do Wójta oraz ustalenia dalszych działań. 

8. Powołana została Komisja ds. małej szkoły w składzie: 

- Katarzyna Bilbin 

- Magdalena Czech 

- Magdalena Mierzejewska 

Zadaniem Komisji jest mi.in rozeznać potrzeby i zakupić pomoce dydaktyczne dla 

zerówek. 

 



 

9. Mikołajki – zaplanowany jest zakup ok 15 kg słodyczy (zakupiona w ubiegłym roku ilość -

13kg cukierków, okazała się zbyt mała). 

Do pełnienia roli Mikołaja zgłosił się Rafał Krzyżanowski, śnieżynki: Aleksandra Kępka 

10. Pytania do Dyrekcji - poruszono problem: 

- podwójnego karania w szkole (np. obniżania oceny z zachowania za brak pracy 

domowej) 

- niedostosowywania testów/kartkówek od indywidualnych potrzeb edukacyjnych dzieci z 

orzeczeniami 

11. Niemiecki – Uwagi dotyczące lekcji j.niemieckiego prowadzonych przez nową 

nauczycielkę można przekazywać droga mailową do Przewodniczącego 

12. Wolne wnioski: 

- Joanna Trybus poinformowała o możliwości zorganizowania wycieczek do Sejmu i 

Senatu RP. 

 

 

 

Ok godz. 21:10 Przewodniczący zakończył zebranie. 

 

 


